
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 08.12.2021 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen, Thomas Baunsgaard og 
Christina Schrøder, Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 

• Altanorden vil blive forelagt ved et beboermøde når altanprojektet er færdigt. Det vil blive et punkt 

til næste generalforsamling. 

• Der er blevet savet en gasledning over i lejlighed 40. Deas/Balco er kontaktet angående problemet. 

 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Føler i køkkentrappen i opgang 21 blev repareret d. 10/11. Føler i Adilsvej er meldt d. 8/12 og blev 

repareret d. 9/12. 

• Vaskemaskine 1 er repareret d. 2/11 

• Der er set skægkræ på loftet i opgang 21. Hvis andre ser skægkræ, skal I skrive til bestyrelsen. 

• Der kommer en låsesmed ud og låser op for bestyrelsens postkasse, så bestyrelsen kan få en ny 

nøgle. 

• Hvis der er nogle, der oplever problemer med internettet, opfordrer bestyrelsen til at I ringer til 

Fiberby. 

 
4. Diverse 
 


